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OR-RM.0012.2.29.2022 

 

Protokół Nr 10/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 października 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Mariusz Weleziński. Radna Katarzyna Szulta – Romaniuk 

przybyła na posiedzenie komisji w pkt 2. Radny Maciej Szlagowski przybył na posiedzenie 

komisji w punkcie 3 porządku posiedzenia. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego wprowadzono zmiany. 

Na wniosek Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszko 

Szwesta wprowadzono punkt 4. Informacja o liniach gminnych na rok 2023. Ponadto 

przeniesiono punkt Sprawy bieżące komisji z pkt 4 do pkt 2. 

 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku posiedzenia: 

 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów. 
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Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

3. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz 

pozyskanych środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo. 

4. Informacja o liniach gminnych na rok 2023. 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Sprawy bieżące komisji. 

 

Poruszono temat funkcjonowania laboratorium Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Koronowie. Na posiedzenie komisji zaproszono dyrektor SP ZOZ 

w Koronowie Panią Dorotę Maciejewską. Pani dyrektor wraz z księgową przedstawiły 

sytuację związaną z działalnością laboratorium. Problem związany z funkcjonowaniem 

laboratorium został poruszony na Radzie Społecznej SP ZOZ w Koronowie. Wówczas Pani 

dyrektor przedstawiła propozycję zlikwidowania laboratorium. Oczywiście próbki byłyby 

nadal pobierane od pacjentów, ale badania zlecano by firmie zewnętrznej. Na chwilę 

obecną laboratorium generuje duże koszty. Z przeprowadzonej analizy finansowej wynika, 

że należy te koszty ograniczyć. Więc rozwiązaniem byłaby likwidacja laboratorium. Dla 

pacjentów nie wiązałoby się to z żadnymi zmianami. Zmiana dotyczyłaby tylko, tego że 

badania wykonywałaby firma zewnętrzna. Z analizy kosztów wynika, iż laboratorium rocznie 

generuje koszty w wysokości ok 250 tys. zł.  Tak więc pod względem ekonomicznym 

niestety utrzymywanie laboratorium jest związane z wysokimi kosztami funkcjonowania. Po 

likwidacji laboratorium próbki byłyby pobierane przez pracowników SP ZOZ w Koronowie, 

a następnie odbierane i badane przez firmy zewnętrzne. Usługi świadczone przez firmy 

zewnętrzne jakością nie odbiegają o tych świadczonych przez laboratorium SP ZOZ 

w Koronowie. Członkowie komisji przeprowadzili dyskusję w powyższej sprawie. Pod uwagę 

wzięto głównie fakt, że dla pacjentów nic w zasadzie się nie zmieni. Ponieważ próbki będą 

pobierane i badane. 

Członkowie komisji wydali opinię w sprawie zamiaru likwidacji laboratorium przy SP ZOZ 

w Koronowie. 
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Głosowanie: 

Za – 4 głosy 

Przeciw – 1 głos 

Wstrzymało się – 1 głos 

Komisja wydała pozytywną opinię w sprawie likwidacji laboratorium przy SP ZOZ 

w Koronowie. 

 

3.Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz 

pozyskanych środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła informację. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła przedstawiła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Koronowo w roku szkolnym 

2021 – 2022. 

 

4. Informacja o liniach gminnych na rok 2023. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

i inspektor Pani Dorota Szulc przedstawiły wstępną propozycję przebiegu linii gminnych 

na rok 2023. 

Uzgodniono przebieg 2 linii gminnych na 2023 rok: 

1. Koronowo - Więzowno - Salno - Witoldowo - Gogolinek - Stopka - Koronowo 

2. Wiskitno - Wilcze -Łąsko W. -Wierzchucin Król. -Bieskowo -Koronowo 

 

Przebieg 2:  

Tam: 

Wiskitno 

Osiek 

Sitowiec 
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Sitowiec (skrzyżowanie z DP nr 1139C) 

Sitowiec I 

Wilcze  

Wilcze I 

Wilcze 

Wilcze I 

Łąsko Wielkie 

Łąsko Wielkie I 

Łąsko Małe 

Łąsko Małe I 

Wierzchucin Królewski 

Wierzchucin Królewski  

Krąpiewo 

Byszewo II wybudowanie 

Byszewo IV 

Byszewo VI, przy kościele 

Salno  

Salno II 

Więzowno I 

Więzowno IV 

Bieskowo I 

Koronowo ul. Paderewskiego 21 Dw 

Powrót: 

Koronowo ul. Paderewskiego 21 Dw 

Bieskowo II 

Więzowno III 

Więzowno II 

Salno III 

Byszewo V, przy kościele 

Byszewo III 

Byszewo II, wybudowanie 

Krąpiewo 

Wierzchucin Królewski 
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Wierzchucin Królewski 

Łąsko Małe 

Łąsko Wielkie 

Wilcze I 

Wilcze  

Wilcze I 

Wilcze  

Sitowiec (skrzyżowanie z DP nr 1139P) 

Sitowiec 

Osiek 

Osiek I 

Wiskitno 

 

 Linia 1 przebieg: 

Koronowo ul. Paderewskiego 21 Dw 

Bieskowo I 

Więzowno III 

Więzowno II 

Salno 

Witoldowo 

Witoldowo świetlica 

Gogolin 

Witoldowo skrzyżowanie 

Gogolinek 

Nowa Ruda IV (k. sadu) 

Wtelno ul. Koronowska 

Tryszczyn I Skrzyżowanie 

Gościeradz II 

Gościeradz I Kopalnia 

Stopka 

Okole - Koronowska 

Stary Dwór 

Koronowo ul. Paderewskiego 21 Dw 



6 
 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Pracownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Chrapkowska 

przedstawiła projekt uchwały. 

Posiedzenie komisji opuściła radna Katarzyna Szulta – Romaniuk. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Henryk Borowicz. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Tryszczyn. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka numer 86/211, położonej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 268/34 stanowiącej własność Gminy 

Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Długiej 

w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień 

za osiągnięcia w dziedzinie kultury i sportu. 

 
Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Koronowo na lata 2022 – 2025. 

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poruszył temat dofinansowania 

biletów komunikacji miejskiej w Bydgoszczy dla dzieci i młodzieży z gminy Koronowo 

w ramach Metropolitarnej Karty Uczniowskiej. Członkowie komisji wyrazili opinię, aby 

przystąpić do prowadzenia rozmów z miastem Bydgoszcz w powyższej sprawie. 

Głosowanie: 

Za – 7 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie załatwienia petycji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejsko – 

Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji     

                       Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


